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MVDr. Hrdlík: 
Čo s krytým kúpaliskom. Ľudia sa pýtajú často, či bude nejaký investor alebo my sa do toho 
pustíme alebo nepustíme sa. 
 
 
Ing. Gore: 
Našou filozofiou je to, aby to celé územie bolo nanovo predefinované a zrevitalizované. 
Prebehli nejaké prvé rokovania s potenciálnymi investormi, s investormi, ktorí zaberajú 
významné miesto na trhu v tomto biznise na Slovensku. Tie prvé názory boli také, že je to 
veľmi mále ihrisko na to, aby oni tu prišli, aby tu prevádzkovali nejakú zaujímavú činnosť,  
malý priestor – myslím ihrisko. Takže teraz sa pracuje na tom, aby sa tie plochy nejakým 
spôsobom predefinovali a zcelili, aby sa pripravila nejaká väčšia plocha, ktorá by vedela riešiť 
pri tej požiadavke to, že ten komplex bude mať nejakú úroveň, ktorú požaduje 21. storočie 
s tým, že je tam vážna hra o to, aby bol ten termálny prameň. Na tom sa pracuje, keď budú 
nejaké prvé závery, výsledky, tak budeme informovať. Neostalo to stať, neostalo to 
zabudnuté, chceme to vyriešiť v spojení s nejakým zásadným investorom, ktorý v tejto oblasti 
robí.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 25.9.2013 
 
 
 
 
 


